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Interpelacja 

w sprawie przycięcia gałęzi drzew 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 

W imieniu mieszkańców ul. 1-go Maja zwracam się z prośbą o uporządkowanie 

terenu, poprzez przycięcie gałęzi drzew znajdujących się w sąsiedztwie Przedszkola Nr 5,  

przy ul. Czystej 38 w Skierniewicach. 

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o interwencję w przedstawionej sprawie z uwagi na 

fakt, iż zagraża to bezpieczeństwu sąsiadujących  mieszkańców.  

         Z wyrazami szacunku 

         Małgorzata Stefanowska 

              


